

Direction

Written by Administrator

Tuesday, 05 February 2013 10:59 - Last Updated Tuesday, 05 February 2013 13:41

DIRECTION

Take Tram No.1 or 2 direction Langenhagen or Alte Heide from Hauptbahnhof. Stop at Werderstr. Walk toward Arndtstr. Take the next street left, the Herschelstr. The next street right is the Nikolai Strasse. The No. 32 is the last building just on the Nikolai Strasse. You can also take Tram No. 10 direction Ahlem from Hauptbahnhof. Disembark at Steintor and walk through Goseriende and walk across Cellerstr. into Nikolaistr. The Nikolaistr. No. 32 is the last building on the street. You can also walk the distance from the Hauptbahnhof to the church. When you walk into Kurt-Schumacher-Strasse from the Hauptbahnhof; the next street right is the Herschel Strasse. Walk right down Herschel Strasse. At the end of Herschel Strasse is the Nikolai Strasse. The number 32 is right on the left.

WEGWEISER

Nehmen Sie vom Hauptbahnhof die Straßenbahn 1 oder 2 Richtung Langenhagen oder Alte Heide bis zur Werderstr. Gehen Sie entlang der Arndtstr. Richtung Zentrum unter der

Direction

Written by Administrator

Tuesday, 05 February 2013 10:59 - Last Updated Tuesday, 05 February 2013 13:41

Eisenbahnbrücke hindurch. Nächste Str. links in die Herschelstr.; nach ca. 50 m befindet sich auf der rechten Seite die Nikolaistr. 32. Sie können auch vom

Hauptbahnhof mit der Strassebahn Linie 10 Richtung Ahlem fahren. Steigen Sie am Steintor aus und gehen entlang der Goseriede über die Celler Str. direkt in die Nikolaistr. Nikolaistr. 32 ist das letzte Gebäude der Nikolaistr. Zu Fuß vom Hauptbahnhof gehen Sie in die Kurt-Schumacher-Str. Die nächste Str. rechts ist die Herschelstr. Gehen Sie die Herschelstr. bis fast ans Ende. Hier befindet sich auf der linken Seite die Nikolaistr. 32.